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Eladó Ikerház, 61 m2, 586 m2 telek, Marcali
24 990 000 Ft ( ~63 314 € )

Marcaliban eladó egy felújítandó ikerház fél!

Adatlap sorszáma: #696900367

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1960

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: H

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Városunk egyik legkeresettebb környékén az Otthon Manager eladásra kínálja

ezt a kivételes lehetőséget, amely ideális otthont nyújt mindazoknak, akik

nyugodt, de mégis központi helyen szeretnének élni. Ez a kétszobás,

összközműves ikerház fél remek alapot kínál egy igazi álomotthon

kialakításához. Az ingatlan felújításra szorul, de rengeteg lehetőséget rejt

magában, hogy saját ízlésének megfelelően alakítsa ki új otthonát! A házban

jelenleg kettő, egymásból nyíló szoba található, azonban az elrendezés

könnyedén alakítható. Az ingatlan minden közművel ellátott, így a felújítás

megkezdéséhez minden adott. Az udvaron találhatók tárolók, melléképületek,

mindamellett egy ideális helyet kínál a pihenésre, gyermekeknek játszótér

kialakítására, vagy akár egy szép kert létrehozására. A környezet nyugodt, a

szomszédság barátságos. A környéken minden szükséges infrastruktúra adott:

iskola, óvoda, patika és bolt mindössze pár perc sétával elérhetőek. A ház

elhelyezkedése tökéletes választás mindazok számára, akik értékelik a jó

közlekedési lehetőségeket és a közelben elérhető szolgáltatásokat. A a város

központja könnyen megközelíthető. Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb

információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy

értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi

segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező

hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki

Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve!

In einer der begehrtesten Gegenden unserer Stadt bietet Home Manager diese

außergewöhnliche Gelegenheit zum Verkauf, ein ideales Haus für diejenigen, die

in einer ruhigen und doch zentralen Lage leben wollen. Diese Doppelhaushälfte

mit zwei Schlafzimmern und allen Versorgungseinrichtungen bietet eine

großartige Basis für ein echtes Traumhaus. Die Immobilie ist

renovierungsbedürftig, bietet aber viel Potenzial, um Ihr neues Zuhause nach

Ihrem Geschmack zu gestalten! Das Haus hat derzeit zwei Zimmer, die sich

zueinander öffnen, aber die Aufteilung kann leicht angepasst werden. Die

Immobilie verfügt über alle Versorgungseinrichtungen, so dass alles vorhanden

ist, um die Renovierung zu beginnen. Der Hof bietet Stauraum, Nebengebäude,

aber auch einen idealen Platz zum Entspannen, einen Spielplatz für Kinder oder

sogar einen schönen Garten. Die Umgebung ist ruhig und die Nachbarschaft ist

freundlich. Das Gebiet verfügt über alle notwendigen Infrastrukturen: Schule,

Kindergarten, Apotheke und Geschäft sind nur wenige Gehminuten entfernt. Die

Lage des Hauses ist perfekt für diejenigen, die eine gute Verkehrsanbindung und

nahe gelegene Dienstleistungen schätzen. Das Stadtzentrum ist leicht zu

erreichen. Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie an, um weitere

Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In one of the most sought-after areas of our city, Home Manager offers for sale

this exceptional opportunity, an ideal home for those who want to live in a quiet

yet central location. This two bedroom semi-detached house with all utilities

offers a great base for a real dream home. The property is in need of renovation

but offers plenty of potential to create your new home to your own taste! The

house currently has two rooms opening off each other, but the layout can be

easily adapted. The property has all utilities so everything is in place to start the

renovation. The courtyard has storage space, outbuildings, but is also an ideal

place to relax, create a playground for children or even a nice garden. The

environment is calm and the neighbourhood is friendly. The area has all the

necessary infrastructure: school, kindergarten, pharmacy and shop are just a

few minutes walk away. The location of the house is perfect for those who

appreciate good transport connections and nearby services. The city centre is

within easy reach. This property is great, right? Please call for more information

and to make an appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

Legyen egy csodás és eredményes napja!


